
 

 1 

Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného dne 12. 9. 2011 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 12 ze 13 členů výboru a tajemník výboru.  
 
Omluveni: doc. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr, MSc 
 
Hosté: doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. – primátor hl. m. Prahy, Ing. Jiří Zlatohlávek –  
ředitel OMI MHMP, Ing. Jaroslava Stachová –  ředitelka DPC MHMP, Bc. Stanislav Švarc – 
asistent předsedy FV ZHMP, Ing. Patrik Paneš, Ph.D. - vedoucí oddělení poradců primátora –  
PRM MHMP, zástupci tisku a veřejnost. 
 
Zahájení:    14,10 hod. 
Ukončení:  15,30 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. 
 
Úvod 
 
Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. přivítal přítomné a 
konstatoval, že FV ZHMP je usnášeníschopný. Vyzval členy FV ZHMP k možnému doplnění 
programu jednání. 
Vzhledem k tomu, že nebylo žádných připomínek k programu jednání, dal předseda 
finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. hlasovat o programu.  
 
Hlasování č. 1: všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování – návrh byl přijat. 
 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP  
 
Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. přistoupil k prvnímu bodu 
a vyzval přítomné k připomínkám a doplnění k zápisu z minulého jednání. Vzhledem k tomu, 
že byl tento bod bez připomínek, nechal hlasovat o schválení zápisu z minulého jednání. 
 
Hlasování č. 2: všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování – návrh byl přijat. 
 
Ověřovatelem zápisu byl stanoven Ing. M. Ludvík, MBA. 
 
Hlasování č. 3:  všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování – návrh byl přijat. 
 
II. Rozbor hospodaření HMP za 1. pololetí 2011 
 
 
Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. krátce uvedl projednávaný 
bod a předal slovo primátorovi hl. m. Prahy. Doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor hl. 
m. Prahy ve svém úvodním slovu představil FV ZHMP základní ukazatele plnění rozpočtu 
hl. m. Prahy za první pololetí roku 2011. Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. 
Hulinský, Ph.D. pak  poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. 
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Do diskuze k projednávanému bodu nebyl nikdo přihlášen, proto dal předseda finančního 
výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. hlasovat o usnesení: 
 
FV ZHMP bere na vědomí materiál doc. MUDr. Bohuslava Svobody, CSc. – primátora hl. 

m. Prahy o plnění rozpočtu a vyúčtování výsledků hospodaření HMP první pololetí roku 

2011. 

Hlasování č. 4: všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování – návrh byl přijat 
 
Na závěr bodu předal předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. slovo 
zástupkyni Občasného sdružení „za naši budoucnost“, která položila všeobecné dotazy 
směřované na OMI MHMP a představovala svá stanoviska k existujícím stavbám.  
 
III. Příprava rozpočtu vlastního HMP na rok 2012 – informace o výsledcích jednání z 
výjezdního zasedání RHMP 
 
 
Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. uvedl projednávaný bod a 
předal slovo primátorovi hl. m. Prahy. Doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor hl. m. 
Prahy ve svém úvodním slovu popsal průběh jednání, zopakoval základní priority v oblasti 
běžných i kapitálových výdajů. Seznámil také FV ZHMP východiska, cíle a priority 
připravovaného rozpočtu. 
 
Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. poděkoval za úvod a 
otevřel diskuzi 
Do diskuze se nikdo nepřihlásil tak dal předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. 
Hulinský, Ph.D. hlasovat o unesení: 
 
FV ZHMP bere na vědomí informaci o přípravě rozpočtu na rok  2012. 
 
Hlasování č. 5: všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování – návrh byl přijat 
 
 
IV. Stanovisko HMP k připravované změně zákona o rozpočtovém určení  daní  

Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. krátce uvedl projednávaný 
bod a předal slovo doc. MUDr. B. Svobodovi, CSc. – primátorovi hl. m. Prahy. Ten ve 
svém úvodním slově zopakoval a představil základní teze vývoje projednávané problematiky. 
 
Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. poděkoval za úvodní slovo 
a údaje. Poté otevřel diskuzi. Do diskuze se zapojil Ing. M. Štěpán, předseda finančního 
výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor hl. m. 
Prahy a místopředseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. Bylo řešeno zejména výlučné 
postavení hl. m. Prahy jako hlavního města ČR a s tím spojené vícenáklady, které musí hl. m. 
Praha řešit a na které stát nepřispívá. Primátor hl. m. Prahy pak zdůraznil spokojenost se 
stávajícím stavem.  
 
Po krátké diskuzi tak dal předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. 
hlasovat o usnesení: 
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FV ZHMP byl informován o probíhajících jednáních k připravované změně zákona o 

rozpočtovém určení daní. 

 
Hlasování č. 6:  všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování – návrh byl přijat 
 
FV ZHMP podporuje stanovisko zpracované a předložené hl. m. Prahou v rámci 
připomínkového řízení a postup primátora hl. m. Prahy v dané věci. 
 
Hlasování č. 7:  8 pro, 0 proti, 4 se zdrželi hlasování – návrh byl přijat 
 
V. Střednědobý investiční výhled 2012 – 2016 – zahájení diskuse 

Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D.  na úvod uvedl několik 
slov a předal  slovo primátorovi hl. m. Prahy. Doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor hl. 
m. Prahy pak FV ZHMP představil vývoj vytváření pracovní skupiny, která by se měla 
střednědobým výhledem zabývat a představil FV ZHMP jednotlivé kandidáty, tak jak je 
navrhly kluby zastoupené v ZHMP napříč politickým spektrem. 
 
Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. otevřel diskuzi. 
 
Do diskuze se přihlásil místopředseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc., s dotazem zda 
může být na jednání skupiny přítomen místo zástupce jeho náhradník a dostalo se mu kladné 
odpovědi.        
Po vyčerpání diskuze dal předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. 
hlasovat o usnesení: 
 
FV ZHMP bere na vědomí zprávu o zahájení diskuze nad střednědobým investičním 

výhledem. 

 

Hlasování č. 8:  všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování – návrh byl přijat 
 
 
VI. Harmonogram a program jednání FV ZHMP na II. pololetí 2011 
 
Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. seznámil FV ZHMP 
s možnými tématy a termíny na příští jednání FV ZHMP a požádal členy o doplnění s tím, že 
na příštím zasedání bude schválen harmonogram na II. pololetí 2011. 
 
VII. Různé 
 
Předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D.  uvedl bod různé a předal 
slovo Ing. Z. Javornické - pověřené řízením sekce finanční a investiční, ta představila FV 
ZHMP rozdané materiály o plnění daňových příjmů a konstatovala, že příjmy se vyvíjejí tak, 
jak bylo předpokládáno.  
 
Do diskuze se přihlásil doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. – primátor hl. m. Prahy, Ing. 
Z. Javornická - pověřená řízením sekce finanční a investiční, místopředseda FV ZHMP  
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Mgr. D. Mlejnský, Ing. M. Štěpán, místopředseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma,               
Ing. J. Pařízek. V diskuzi byly řešeny zejména dotační vztahy s Městskými částmi hl. m. 
Prahy a probíhající jednání se starosty MČ hl. m. Prahy nad úpravou jednotlivých kritérií pro 
úpravu výpočtu rozdělení této dotace. Byla prezentována jak stanoviska hl. m. Prahy, tak 
postoj ze strany městských částí. 
 
Na závěr bodu pak předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, Ph.D. předal 
slovo paní Šenarové, zástupkyni Občanského sdružení „Za naši budoucnost“, která FV ZHMP 
představila náplň činnosti občasného sdružení a zároveň prezentovala názory na velké 
dopravní stavby na území Holešovic, Letné a Troje. 
 
Po vyčerpání diskuze poděkoval předseda finančního výboru ZHMP  JUDr. P. Hulinský, 
Ph.D. všem přítomným za účast a ukončil jednání FV ZHMP. 
 
 
 

JUDr. Petr Hulinský, Ph.D. 
předseda FV ZHMP 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
 
Ověřil: Ing. M. Ludvík, MBA 




